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Hakkari İl Emniyet Müdürü Sn.Atanur Aydın'ı ziyaret ettik. 



ODAMIZDAN İRAN'A ZİYARET 

 

Urmiye Ticaret Odası ile Odamızın düzenlediği istişare toplantısına katıldık. Toplantıya Urmiye Ticaret Odası Başkanı Hasan Murteza, Başkan 

Yardımcısı Ahmet Delili, Tarım Üretim Sorumlusu Behram Tacatini, Ortak Ticaret Odası Başkanı Hüseyin Kaşeyini, Maden İşleri Başkanı 
Muhammed Reisi, Ticaret Komisyonu Başkanı Gümrük Muavini İbrahim Hegvi, Belediyeler Arası Şehircilik A.Ş Başkanı Emir İbrahim, Sero Gümrük 
Müdür Yardımcısı Celal Behari ile Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Abdurrahman Pınar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı İbrahim Akın, Yönetim 

Kurulu Sayman Üye Fatih Arslan ve beraberindeki heyetle birlikte toplantıda önemli konular görüşüldü. Toplantıda Urmiye Ticaret Odası Başkanı 

Hasan Murteza “400 yıllık ticaret komşuluğumuzun bulunduğu ve demir grubunda çok güçlü ticari faaliyetler gerçekleştirdiğimizi, Ticaret Odası 
olarak bizi ziyaret etmeniz ile ilgili memnuniyetlerimi sunarım. Urmiye Ticaret Odası olarak yaptığımız faaliyetlerle tarımda, balda, madende eyalet 
birincisiyiz. Konsantre gıdada %65 eyalet payı bize ait, İran'da turizm alanında gezilecek yerlerin çok olduğunu belirterek Yüksekovalıların buraları 
ziyaret etmesi bizi mutlu edecektir dedi. Türkiye Konsolosluğu ile yakın temas halinde olduğumuzu belirtir Tebriz'de olan Ortak Ticaret Odasını 
Urmiye'ye çekerek bütün üyelerini de odamızın üyesi yaptıklarını belirtti. Daha önce ülkenizdeki birçok odayı ziyaret ettik. Bazı odalarla da kardeş 
oda protokolü imzaladık. Yüksekova Ticaret ve Sanayi Odası'na da en kısa zamanda iadeyi ziyarette bulunacaklarını belirtti. Yüksekova Ticaret ve 

Sanayi Odası Başkanı Abdurrahman Pınar toplantıda şu konulara değindi. Urmiye öncelikle şahsım ve ilçem adına önemli bir yere sahiptir. Burada 
bizi ticaret üst makamlarıyla karşılamanız bizi onure etti. Bugünkü ziyaretimizin sebebi üç önemli konuyu görüşmektir. Birincisi İran'la ortak bir 
OSB çalışmalarının başlatılıp bunun da Yüksekova'da kurulması bu alanda devletimizi altyapı çalışmaları var.6500 m2 olan hazineye ait arazide yer 

tahsisi yapılmıştır. İkinci konu serbest ticaret alanının açılması. Bunun da Sero bölgesinde kurulması konusu da elzem gördüğümüz konulardandır. 
Üçüncü Konu ise Turizm alanında karşılıklı seyahatler düzenlenip bu konuda devletimizin kış turizm için yatırımları ve projeleri tamamlanmak üzere 
olduğunu dile getirdi. Gümrük saatleri konusunda da saatlerin uyumlu olması gerektiğini de belirtti İstişare toplantısında elde edilen sonuçlar, 

Ortak OSB kurulması için her iki tarafında içinde olduğu ortak bir komisyon kurulması talebi İran tarafından olumlu karşıland ı. Maden İşleri 
Başkanı Muhammed Reisi yol mütehati ve baraj mütehati istediklerini ve madenlerinde çalıştırılması için iş makinası kiralamak ve hazır beton 
ticareti yapmayı talep ettiler. İran OSB bölgesine yatırım yapacak firmaların Urmiye Ticaret Odasına başvurularının yeterli olacağı belirtildi. Urmiye 
Ticaret Odası ile bundan sonra daha sık görüşülecek ve odalar arasındaki ilişkinin Yüksekova'mız açısından olumlu sonuçlar doğuracaktır. 

 

İran ziyaretimizde İran(Urmiye)Baş Konsolusu ve Ticari Ateşe Sn. Osman Peşmen ve Odamıza kayıtlı İranlı yatırımcı Nadır MURTEZA ziyaretlerini 
de gerçekleştirdik. 

 

Yüksekova’mızın geleceği için çalışmaya üyelerimize hizmet etmeye devam edeceğiz 





COĞRAFİ İŞARET ALMA ÇALIŞMALARINA BAŞLADIK 

Oda üyemiz BASKIN 
KARDEŞLER GIDA 
SÜT HAYVANCILIK 
İNŞAAT SANAYİ VE 
TİCARET LİMİTED 
ŞİRKETİ’nin yetkilisi 
ve iş adamı Necip 
Baskın ile kendi 
üretimleri olan 
‘’Lavaş (Çirek) 
peyniri’’ için coğrafi 
işaret alma 
çalışmalarımıza start 
verdik. Odamıza ve 
Yüksekova’mıza 
hayırlı olmasını 
temenni ederiz. 



KAYMAKAMIMIZ SN.OSMAN DOĞRAMACI ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

Yüksekova Kaymakamımız 
ve Belediye Başkan 
Vekilimiz Sn.Osman 
DOĞRAMACI odamızı 
ziyaret etti. Kaymakamımızı, 
Yönetim Kurulu Başkanımız 
Abdurrahman Pınar,Yönetim 
Kurulu Sayman Üyemiz 
Fatih Arslan ve Meclis 
Üyemiz Servet Kevibeden 
ağırladı. 

Ziyarette, Yüksekova'mızı 
daha ileriye taşıyabilmek ve 
İlçemizin ekonomik olarak 
kalkınması için yapılması 
gerekenler konuşuldu. 

Nazik ziyaretlerinden dolayı 
kendilerine teşekkür ederiz. 



11 MİLYON FİDAN İLE BAŞLATILAN GELECEĞE NEFES KAMPANYASINA 
KATILDIK 

11Milyon fidan ile başlatılan Geleceğe 
Nefes kampanyasına Yönetim Kurulu 
Başkanımız Abdurrahman Pınar,  
üyelerimiz ile birlikte katıldı. 



ODAMIZDAN UYGULAMALI GİRİŞİMCİLİK SERTİFİKASI ALANLARIN İŞKUR 
PROJELERİ ONAYLANDI  

Odamızın sosyal 
sorumluluk adına 2018-
2019 yıllarında verdiği 
Uygulamalı Girişimcilik 
Eğitimleri sonucunda 
Girişimcilik sertifikası alan 
kişiler, İŞKUR'un açmış 
olduğu eski hükümlü ve 
engelli projelerine 
başvuru yapmışlardı. 
Proje başvurusu yapıp 
başvurusu onaylanan ve 
İŞKUR'dan destek alacak 
olan kişilere odamız 
toplantı salonunda bir 
toplantı düzenledik. Toplantıya Yönetim Kurulu Sayman Üyemiz Fatih Arslan, Meclis Başkanımız 

İzzettin Metin ve Genel Sekreter V. Saime Mengeş katılarak, Projesi geçen 
arkadaşları hem tebrik ettiler hem de neler yapmaları gerektiği hakkında 
bilgilendirdiler. 

Odamız meyvesini aldıkca gururlanacağı sosyal sorumluluk görevini her zaman 
üstüne koyarak yapmaya devam edecektir. 



ODAMIZDA, SEKTÖR SORUNLARININ TARTIŞILDIĞI ''KARMA SEKTÖR 
TOPLANTISI'' DÜZENLEDİK 

Odamız toplantı salonunda ''Karma Sektör Toplantısı'' düzenledik. Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman 
Pınar ve Esnaf Sanatkarlar Odası Başkanı Vedat Çoğaç'ın yönettiği toplantıya farklı sektörlerden üyelerimiz 
katıldı. İlçemizdeki sektör sorunlarının masaya yatırıldığı toplantıda özetle; inşaat sektöründeki sıkıntılar, 
Organize Sanayi Bölgesi ile ilgili çalışmalar,Halen bir çok sektörde Hakkari'ye bağımlı oluşumuzun verdiği 
zaman ve para kayıpları, SGK borçları ve yapılandırmaları gibi konular konuşuldu. Toplantıda sonuç olarak; 
Bütün Stk'larımızın bir araya gelerek komisyon kurması gerektiği ve bu komisyon ile Yüksekovamıza daha 
fazla hizmetin gelmesinin sağlanması gerektiği kararı alındı. 



ZİRAAT BANKASI BÖLGE MÜDÜRÜ VE HEYETİ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

Ziraat Bankası Van Bölge Müdürü Sn. Ercan Durmuş, 
Ziraat Bankası Yüksekova Şube Müdürü Sn. Sinan 
İlday, odamzı ziyaret ettiler. Kendilerini Yönetim 
Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar ağırladı. 
Ziyarette çeşitli konularda istişareler yapıldı. 

Ziyaretlerinden dolayı kendilerine teşekkür ederiz 



KUTLAMA 

Her daim yanımızda yer alan, bizlere güç ve 
destek veren TOBB Genel Başkanımız 
Sn.@RHisarciklioglu‘nun doğum gününü 
kutlar. Sağlıklı sıhhatli uzun ömürler 
diliyoruz. 



ÖĞRETMENLER GÜNÜ 

24 Kasım Öğretmenler Günü Kapsamında 
Milli Eğitim Müdürlüğü'nün düzenlediği 
Etkinliğe Yönetim Kurulu Başkanımız 
@abdurrahmanpnar katıldı. 



TAZİYE  

Odamız kurucu üyesi ve ilk Yönetim Kurulu 
Başkanımız Sn. Necmettin Doğan hakkın 
rahmetine kavuşmuştur. Allah'tan rahmet 
sevenlerine sabır diliyoruz. 



HAKKARİ ÜNİVERSİTESİ REKTÖRÜ ODAMIZI ZİYARET ETTİ 

Hakkari Üniversitesi Rektörü Sn. Prof.Dr. Ömer Pakiş odamızı ziyaret etti. Kendilerini Yönetim 
Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar karşıladı. Ziyarette Yüksekova'da yapılması planlanan 
Yüksekokul ile ilgili çalışmalar hakkında istişarelerde bulunuldu. 



DIŞ TİCARET SORUNLARI İÇİN TEMASLARIMIZ.. 

Yönetim Kurulu Başkanımız Abdurrahman Pınar, Van 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkan Yardımcısı Sn. Fevzi 
Çeliktaş ile birlikte Dış Ticaret'te yaşanan sorunlar ile 
ilgili bir dizi temaslarda bulundular. Bölgemizde dış 
ticarette ki sorunları Ticaret Bakanlığı İhracat Genel 
Müdürü Sn. Volkan Ağar’a ilettiler. 


